

إعلان توزيع الأرباح النقدية للمساهمين

تعلن شركة آسياسيل للاتصالات - مساهمة خاصة لمساهميها الكرام عن بدء توزيع الأرباح النقدية بنسبة (100%) من رأس مال الشركة، أي بمعدل دينار واحد لكل سهم. يأتي ذلك إستناداً إلى قرار الهيئة العامة للشركة الذي تم خلاله مناقشة الحسابات الختامية للسنة المالية المنتهية في 2023. وسيبدأ التوزيع اعتباراً من يوم الأحد المصادف 2024/11/10. ستكون فروع المصرف الأهلي العراقي المذكورة في الجدول أدناه جاهزة لتوزيع الأرباح وفقاً لساعات وأوقات الدوام الرسمي.

العنوان	اسم الفرع	المحافظة
الجادرية / مجاور فندق كورال	فرع الجادرية	بغداد
الأعظمية / شارع عمر بن عبدالعزيز / مقابل قرية الهدايا	فرع الاعظمية	بغداد
شارع سالم / مقابل مطعم حهم	فرع سالم	السليمانية
شارع مناوي باشا	فرع مناوي باشا	البصرة
حي الأمير / شارع الزهراء	فرع الروان	النجف الاشرف
شارع ستین / قرب مفروشات فانیا	فرع الاسكان	اربيل
دورة العبادي	فرع الموصل	الموصل
نهاية شارع القدس / مقابل بُن العربي	فرع كركوك	كركوك

نرجو من المساهمين الكرام الاطلاع على النقاط التالية:

- 1. إستلام الأرباح من المساهم نفسه: يتعين على المساهمين زيارة أحد فروع المصرف الأهلي العراقي المبينة أعلاه، مع تقديم وثيقة تعريفية لإستلام أرباحهم النقدية.
- 2. إستلام الأرباح عن طريق الوكالات: يمكن للوكيل زيارة أحد مقرات شركة آسياسيل لاستلام الأرباح. يجب على الوكيل تقديم وكالة عامة أو خاصة مصدقة من الكاتب العدل، مع توضيح حقه في قبض المبالغ المستحقة لموكله.
- 3. إستلام الأرباح من خلال شركات الوساطة: يمكن استلام الأرباح أيضًا من خلال شركات الوساطة. في هذه الحالة، نرجو من المساهم التواصل مع شركة الوساطة التي يتعامل معها، حيث ستقوم بمخاطبة شركتنا مباشرة. من المهم أن يتوفر تخويل من المساهم لشركة الوساطة لاستلام الأرباح.

في حال وجود أي استفسار، يرجى الاتصال على الرقم 111 لمشتركي آسياسيل، وعلى الرقم 009647701115120 لمشتركي الشبكات الاخرى.



Announcement

of Cash Dividend Distribution to Shareholders

Asiacell announces the commencement of cash dividend distribution to its valued shareholders at a rate of (100%) of the company's capital, amounting to one dinar per share. This is based on the resolution of the company's General Assembly upon the review and approval of the audited financial statements for the year 2023. The distribution will begin on **Sunday 10/11/2024**. The branches of the Iraqi National Bank listed below will be ready to distribute dividends during official working hours.

	Governorate	Branch Name	Address
	Baghdad	Al-Jadiriyyah Branch	Al-Jadiriyyah / Next to Koral Hotel
	Baghdad	Al-Adhamiyyah Branch	Al-Adhamiyyah / Omer Bin Abdul-Aziz Street / opposite Al-Hadaya Village
	Sulaymaniyah	Salim Branch	Salim Street / opposite to Ham Restaurant
	Basra	Manawi Basha Branch	Manawi Basha Street
The Holy City of Najaf Al-Rawan Branch		Al-Rawan Branch	Al-Ameer Quarter / Al-Zahraa Street
	Erbil	Al-Eskan Branch	Steen Street / near Fania Furnishings
	Mosul	Mosul Branch	Dawrat Al-Abadi
Kirkuk Kirkuk Branch		Kirkuk Branch	End of Al-Quds Street / opposite to Bun Al-Arabi

We kindly ask our esteemed shareholders to note the following:

- **1. Receiving Dividends in Person:** Shareholders must visit one of the Iraqi National Bank branches listed above and present an identification document to collect their cash dividends.
- **2. Receiving Dividends through Power of Attorney:** Dividends can be collected at Asiacell head-quarters, not at the bank, by an agent holding a public or private power of attorney certified by a notary public. The power of attorney must expressly state that the attorney-in-fact has the right to receive the sums due to their principal.
- **3. Receiving Dividends through Brokerage Firms:** Dividends can also be collected through brokerage firms. In this case, shareholders are requested to contact the brokerage firm they deal with, as it will communicate directly with our company. It is important for the shareholder to authorize the brokerage firm to collect the dividends on their behalf.

For any inquiries, please call **111** for Asiacell subscribers or **009647701115120** for subscribers of other networks.

TO ASIACELL COMMUNICATIONS PJSC Sub. Authorization for Collection of 2023 Dividend

Greetings,

I, as a shareholder of Asiacell Communications PJSC, owner of (
shares on the trading session dated 14 October 2024, or as an authorized person to trade and
receive cash dividends for the shares mentioned above, hereby authorize (Brokerage company
name) to receive the cash dividend of the shares mentioned above, which
is equal to (IQD) as approved by the General Assembly of Asiacell, ir
the form of a cheque which shall be crossed, as it could not be withdrawn as cash. In addition
your company's obligation in relation to paying the amount mentioned above shall be fully
fulfilled once (Brokerage company name) or its representative receives
the amount, and I or any other person shall not have the right to make any claims towards you
company afterwards. Furthermore, I agree that any mistake or misunderstanding in attaining the
cash dividend will not be Asiacell's responsibility.
Thanks.
HIIdHKS.
Name:
Signature:
Jignature.
Date:

الى شركة آسياسيل للإتصالات - مساهمة خاصة م/ تخويل استلام أرباح نقدية لسنة 2023

ي مساهما في شركة اسياسيل للإتصالات - مساهمة خاصة والمالك لـ () سه	صفت
ل المؤرخة في 2024/10/14، أو بصفتي شخصاً مخولاً باستلام الأرباح النقدية للأسهم المذكورة أعلاه	تداو
للوساطة في بيع وشراء الأوراق المالية باستلام الأرباح النقدية الناجمة عن ملكية الأسهم أ	•••••
	••••
ع عليه علامة CROSS (تسطير الصك بوضع خطين متوازيين في صدر الصك). ولا يحق لي بعد ذلك بأي شك	وضي
هة شركة آسياسيل للإتصالات أو اتخاذ أية إجراءات أخرى بخصوص الموضوع أعلاه وأن أي خطأ أو سو	راج
صال حقوق لن يكون من مسؤولية شركة آسياسيل للإتصالات ـ مساهمة خاصة.	ستح
	ۺڮڕ
قات: نسخة من البطاقة الوطنية أو جواز السفر.	مرف
:	لاسم
ئمساهمة:	قم اأ
: &	توقي
	-

التاريخ:

رقم الهاتف: